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1. Prosjektets	navn	 Undervisningsopptak	som	introduksjonsforelesninger	
og	opptaksrekke	i	saksbehandling	

2. Prosjektmedarbeider	 Elin	Tangnæs	
3. Hva	er	gjort		 Det	er	laget	undervisningsopptak	til	fellesemne	

HSASO	201	11	ved	ABSV,	med	de	to	konkrete	
undervisningsopptakene	«Arbeidsmarkedsloven	med	
tilhørende	forskrifter»	og	«Hva	er	en	plan?	Mål	og	
tiltak»	som	beskrevet	i	søknaden.	Siden	HiØ	og	Tieto	
ennå	ikke	har	avsluttet	endelige	forhandlinger,	har	
det	vært	forsinkelser	på	innføring	av	
saksbehandlingssystemet	Socio.	Undervisningsopptak	
knyttet	til	saksbehandling	i	dette	systemet,	har	derfor	
ikke	vært	mulig	å	gjennomføre.	Dette	ga	meg	rom	for	
å	utvikle	andre	undervisningsopptak,	og	jeg	har	laget	
undervisningsopptak	av	«forskrift	om	arbeidsrettede	
tiltak».		
I	tillegg	har	jeg	brukt	screencast	som	
tilbakemeldingsform/feedback	på	studenters	
skriftlige	arbeider	i	flere	emner	i	studieåret	2015/16	
(totalt	32	screencast)	og	jeg	har	brukt	tid	på	å	lære	
opp	og	veilede	flere	kollegaer	på	sosialt	arbeid	i	
TechSmith,	noe	som	har	resultert	i	to	
undervisningsopptak	i	emne	HSASO	201	11	(Pasient-	
og	brukerrettighetsloven	og	Lov	om	kommunale	
helse-	og	omsorgstjenestertjenester),	samt	at	flere	
kollegaer	har	testet	ut	bruk	av	screencast	som	
tilbakemeldingsform	på	studenters	arbeidskrav.	Jeg	
har	foretatt	evaluering	av	bruk	av	
undervisningsopptak	i	emne	HSASO201	11	og	bruk	av	
screencast	som	tilbakemeldingsform	i	flere	emner	og	
på	ulike	årstrinn.	Dette	har	gitt	meg	et	datamateriale	
jeg	håper	kan	gi	meg	grunnlag	for	publisering.	

4. Hva	har	vært	særlige	
utfordringer?	

Jeg	har	ikke	møtt	på	store	utfordringer,	med	unntak	
av	at	avtalen	mellom	HiØ	og	Tieto	ikke	er	sluttført.	
Evalueringene	jeg	har	gjennomført	i	emne	HSASO	201	
11,	viser	at	studentene	er	svært	fornøyd	både	med	
undervisningsopptak	og	screencast	som	
tilbakemelding	på	arbeidskrav.		

5. Interessante	erfaringer	så	langt?	 For	egen	del,	har	jeg	erfart	at	jeg	selv	opplever	å	få	
gitt	kvalitetsmessig	bedre	tilbakemeldinger	når	jeg	gir	
tilbakemeldinger	på	arbeidskrav	i	form	av	screencast.	
Dette	har	medført	at	jeg	som	regel	velger	å	utvikle	et	
screencast	fremfor	å	gi	en	skriftlig	tilbakemelding.		

6. Bruk	av/	behov	for	veiledning	 Jeg	har	ikke	hatt	behov	for	veiledning,	men	har	
konferert	en	del	underveis	med	Pål	Ellingsen.	

7. Bruk	av/	behov	for	teknisk	
support	

Jeg	har	ikke	hatt	behov	for	teknisk	support.	



8. Vurdering	av	fremdriften	 Fremdriften	har	vært	som	planlagt,	med	unntak	av	
den	nevnte	avtalen	mellom	Tieto	og	HiØ.	Dette	løste	
jeg	imidlertid	ved	å	utvikle	nye	undervisningsopptak,	
lære	opp	kollegaer	og	gjøre	flere	(32)	screencast	av	
tilbakemeldinger	på	studenters	arbeidskrav.	

9. Evt.	planer	for	videre	oppfølging	 Jeg	har	fått	innvilget	prosjektmidler	for	studieåret	
2016/17	til	å	utvikle	flere	undervisningsopptak	til	
fellesemnet	HSASO201	11	ved	ABSV	og	for	å	
videreutvikle	systematisk	bruk	av	screencast	som	
tilbakemeldingsform	på	studenters	skriftlige	arbeider.	
I	dette	ligger	også	å	være	en	pådriver	i	at	kollegaer	
lærer	seg	å	bruke	screencast	som	
tilbakemeldingsform	og	å	kartlegge	studenters	
opplevelse	av	faglig	utbytte	og	læringseffekt	gjennom	
screencast	som	tilbakemeldingsform.	
Jeg	har	også	planer	om	bearbeiding	av	data	etter	
spørreundersøkelser	blant	studentene,	med	mål	om	å	
publisere.		

	


